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Protokół Nr XXXVIII/2021 

z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 27 maja 2021 r. w godz. 16.00 - 21:30 

- w Ratusz Miejski, Pl. M. J. Piłsudskiego 1  w Kętrzynie 
 
  

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

• Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki –Katarzyna 

            Jezierska 

• Kierownik MOPS w Kętrzynie – Marzena Utko 

• Prezes PGK „Komunalnik” Sp. z o.o. – Dariusz Cycan 

• Wicemarszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego – Marcin Kuchciński 

• Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie – Urszula Baraniecka  

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący 

powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Poformował, że obsługę prawną zapewnia 

Mecenas Agnieszka Jakubowska, a protokolantem jest Irena Małachowska.  

Przewodniczący Rady odczytał list od Starosty Kętrzyńskiego z życzeniami z okazji dnia samorządu 

terytorialnego.  

Ad. pkt 2 

 

Do porządku obrad nie wniesiono poprawek w związku z tym Przewodniczący  przedstawił poniższy 

porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków z zmiana porządku obrad.  

3. Podjęcie stanowisk w sprawie: 

3.1 poparcia działań zmierzających do realizacji inwestycji polegającej na przebudowie drogi wojewódzkiej 

nr 592 na odcinku Kętrzyn – Giżycko. 

3.2 przystąpienia do realizacji projektu „Niskoemisyjna Komunikacja Miejska w Kętrzynie” . 

4. Analiza pomocy społecznej i polityki prorodzinnej za 2020r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z  

Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie, na 2020 rok”. 

5.2. zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Kętrzyn  w sprawie Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu Miasta Kętrzyn na rok 2022 oraz wymagań, jakie powinien spełniać projekt 

budżetu obywatelskiego 

5.3. określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 
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5.4. zmiany uchwały nr LXX/428/14 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 sierpnia 2014 r. w sprawie 

zwolnień z podatku od nieruchomości.   

5.5. zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

5.6. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.  

5.7. nadania  tytułu „Zasłużony dla  Miasta Kętrzyna” Pani Bronisławie Rutkowskiej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac 

między sesjami. 

7. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

8. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

12. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2021r. 

13. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej z dnia 10 maja 2021r.  

14. Zamknięcie XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

 

Ad. pkt 3. Podjęcie stanowisk. 

3.1. 

Wicemarszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego Marcin Kuchciński omówił działania 

Zarządu Województwa Warmińsko – Mazurskiego zmierzające do realizacji inwestycji polegającej  

na przebudowie drogi wojewódzkiej nr 592 na odcinku Kętrzyn – Giżycko. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina stwierdził, …że budowa obwodnicy miasta Kętrzyna powinna  

być łączona z modernizacją drogi Kętrzyn – Giżycko… Taka obwodnica odciąży ruch na trasie  

Kętrzyn - Giżycko, gdyż cały ruch tranzytowy może być przekierowany na drogę wojewódzką 650, 

która jest już przebudowana, dostosowana do ruchu ciężarowego.  Wicemarszałek Województwa  

Warmińsko - Mazurskiego Marcin Kuchciński poinformował,…że dokumentacja na obwodnicę 

Kętrzyna została zlecona…, mamy przebieg w kilku wariantach w najbliższym czasie będziemy to 

konsultowali…, zakończenie prac projektowych przewidziane jest na czerwiec przyszłego roku, jeżeli 

byłyby środki na jesieni ruszamy z przetargiem, potrzebujemy półtora sezonu budowlanego aby tą 

inwestycję wykonać. 

Radna Wioletta Czech powiedziała…jestem za przebudową drogi, ta droga z koleinami wymaga 

remontu…jesteśmy spadkobiercami tych terenów i powinniśmy ich strzec…dzięki tym walorom 

Warmii i Mazur ciągną do nas tłumy, to będzie spora wycinka drzew, wiem, że rosnące blisko drogi 

drzewa to zagrożenie ...A może na tej drodze trochę wolniej, noga z gazu, bo o to na tych Mazurach 

chodzi, żeby odpocząć, popodziwiać. Wyciąć drzewa można, ale w tym jest moc Mazur, właśnie  

te drzewa, nie chcę aby nas rozjeżdżał transport, te aleje to nasza atrakcja, turyści przyjeżdżają  

na Mazury bo liczą na to, że spędza czas w zieleni…nasze stanowisko jest wyważone, jest to tylko 

niewielka cegiełka i proszę aby wszyscy wybrali wariant najlepszy dla Warmii i Mazur. 

Radny Marian Toruński zwrócił się z zapytaniem czy planowana jest budowa ścieżki rowerowej 

Kętrzyn – Silec. Wicemarszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego Marcin Kuchciński udzielił 

odpowiedzi, że na chwilę obecną ścieżka nie jest planowana. Droga Kętrzyn – Giżycko będzie bez 
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ścieżki rowerowej, przebudowa ze ścieżką wymagałaby jeszcze większej ingerencji w przyrodę, droga 

będzie odrobinę szersza, będzie miała większą nośność. 

Radny Czesław Ćwik stwierdził, że poprze to stanowisko, bo obecny stan drogi jest niedopuszczalny. 

Radny Jan Mickiewicz również stwierdził, że poprze powyższe stanowisko. 

Ponadto w dyskusji udział wzięli Radny Krystian Abramowicz, oraz  Przewodnicząca Rady 

Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu stanowiska. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Stanowisko w sprawie poparcia działań zmierzających do realizacji inwestycji polegającej na 

przebudowie drogi wojewódzkiej nr 592 na odcinku Kętrzyn – Giżycko zostało podjęte :  

21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Stanowisko  wraz    raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr  2 do protokołu. 

Przebieg dyskusji został zapisany  w formacie  wideo i znajduje się na stronie BIP Urzędu Miasta 

https://www.youtube.com/watch?v=5OhzUqlWAwM 

3.2. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka omówił projekt stanowiska w sprawie  przystąpienia  

do realizacji projektu „Niskoemisyjna Komunikacja Miejska w Kętrzynie”. 

Radny Tomasz Komorowski zadał następujące pytania: Czy GMK złożyła wniosek o dofinasowanie?, 

Dlaczego Rada nic nie wiedziała o złożeniu wniosku i aplikowaniu?, Po co stanowisko Burmistrzowi 

Miasta, jeżeli nie jest ono wiążące. Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel udzielił  odpowiedzi, że GMK 

złożyła wniosek i otrzymała dofinansowanie…wielokrotnie informowaliśmy, że planujemy ten 

program. Radny Czesław Ćwik powiedział, …będę za, mamy praktycznie pieniądze, finansowanie 

bardzo dobre, może miasto w przyszłości rozważy fotowoltaikę…informować należy wcześniej, żeby 

tak jak w przypadku Loży nie okazało się , że cała praca poszła na marne. To dobrze, że się nas pyta  

o stanowisko, tylko nie teraz, po fakcie.  Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, że jest 

przygotowywany taki projekt…nie mamy czasu na rozmowy przed złożeniem wniosku. 

Przewodniczący Rady  Rafał Rypina powiedział…odczuwam, że głosujemy nad czymś, co już 

dokonano, nie mieliśmy możliwości zapoznania się z projektem. Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel 

powiedział…to stanowisko nie jest wymagane, chcemy abyście mieli wpływ na nasze decyzje, 

gdybyśmy informowali w momencie składania wniosku, to byśmy nie zdążyli. W  momencie kiedy 

otrzymujemy dofinansowanie wtedy decydujemy, czy przyjmujemy to dofinansowanie, czy nie. 

Radny Zbigniew Nowak powiedział…stanowisko jest po to, żeby dać zielone światło do realizacji 

jakiegoś projektu. Daje się przed, robi to się w fazie początkowej…wszystko załatwione, a teraz się 

rekomenduje. Radna Wioletta Czech stwierdziła…to nie jest ta kolejność, ja nie chce odmówić,  

te pieniądze już są…ale ryzykuję, bo nie miałam możliwości zapoznać się z tym wcześniej, chcemy 

wiedzieć co planują Burmistrzowie.  

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu stanowiska. 
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Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Stanowisko w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Niskoemisyjna Komunikacja 

Miejska w Kętrzynie” zostało podjęte: 17 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”, 4 głosy  

„wstrzymujące się”. 

Stanowisko wraz z   raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 3  do protokołu. 

 

Ad. pkt 4. Analiza pomocy społecznej i polityki prorodzinnej za 2020r. 

Kierownik MOPS w Kętrzynie  Marzena Utko dokonała analizy pomocy społecznej i polityki 

prorodzinnej za 2020 rok – zał. nr 4 do protokołu. Zwróciła uwagę, że budynek obecnej siedziby 

MOPS-u jest nieodpowiedni i należy szukać nowej lokalizacji. Radny Czesław Ćwik zaproponował 

budynek „Komecu”. 

Radny Daniel Sapiński powiedział…apeluję o zatrudnienie osoby w ogrzewalni, osoby bezdomne 

wymagają szczególnej pomocy. Stwierdził, że część środków na profilaktykę i rozwiązywanie 

problemów alkoholowych należy przeznaczyć na zatrudnienie pracownika do ogrzewalni – osoby 

przygotowanej do pracy z takimi osobami.  

Przebieg dyskusji został zapisany  w formacie  wideo i znajduje się na stronie BIP Urzędu Miasta 

https://www.youtube.com/watch?v=5OhzUqlWAwM 

 

Ad. pkt 5. Podjęcie uchwał w sprawach 

5.1. 

Następnie Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Kopeć omówiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie, na 2020 

rok”. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  powyższej 

uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego   

i o wolontariacie, na 2020 rok”. została podjęta: 16 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  5 głosów 

„wstrzymujących się”.  

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

5.2. 
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Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji  

z mieszkańcami Miasta Kętrzyn  w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta 

Kętrzyn na rok 2022 oraz wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono po projektu uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  powyższej 

uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Kętrzyn  

w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta Kętrzyn na rok 2022 oraz 

wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego została podjęta:  

21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał.nr 6 do protokołu. 

5.3. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego została podjęta: 21 głosów ”za”,0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

5.4. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXX/428/14 Rady Miejskiej  

w Kętrzynie z dnia 28 sierpnia 2014 r. w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości.     

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr LXX/428/14 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 

sierpnia 2014 r. w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości została podjęta: jednogłośnie  

21 głosów „za”. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

5.5. 

W tej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 
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Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

została podjęta: 10 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  11 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

5.6. 

W tej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Kętrzyn na rok 2021.  

Radna Wioletta Czech powiedziała…po tych wszystkich lamentach, zaciskaniu pasa, przyszedł czas 

rozrzutności, w tym czasie musimy mieć z tyłu głowy roszczenia w sprawie  przedszkoli…165 tys.  

na  nowe etaty w Urzędzie Miasta, to się dzieje nagle, najpierw komendant, będą strażnicy, chce 

wiedzieć kto i za ile?...25 tyś. na zagospodarowanie terenów zielonych, będą to ławki i nasadzenia  

w ogrodzie zapachów…ja tam nie widzę rozmachu, ani przepychu. Byłam tam i zastanawiam się czy 

twórcy tego ogrodu są zadowoleni z tego co powstało. W mojej ocenie pięknie nie jest, lokalizacja nie 

trafiona. Tego zachwytu tam nie widzę, brudno, trawa nie wykoszona…inwestycja budowa przy  

ul. Mielczarskiego, nie rozumiem kolejności tej inwestycji…opracowanie kierunków w zakresie 

nowego ładu – 30 tyś. nie interesuje mnie tak drogie opracowanie do biurka. 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel odpowiedział.. 165 tyś. wzrost liczby strażników miejskich  

i zatrudnienie windykatora, zgodnie z wnioskami pokontrolnymi NIK, 25 tyś. na zieleń – nowe 

nasadzenia i ławki w różnych miejscach miasta. Inwestycja na ul. Mielczarskiego będzie realizowana 

w związku z kończącym się pozwoleniem na budowę w lipcu…opracowanie nowego ładu – nie 

dysponujemy takimi specjalistami w Urzędzie Miasta, aby zrobić to we własnym zakresie.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział… zgodnie z zaleceniami pokontrolnymi NIK należy 

wzmocnić dział finansowy – stanowisko do windykacji, Straż Miejska – 1 lub 2 osoby, był wniosek  

do budżetu w zeszłym roku,  z oszczędności które mamy możemy to zrobić, aby staż była 

skuteczniejsza, po odejściu pani Sekretarz, należy uzupełnić zatrudnienie w Wydziale Zarzadzania 

Majątkiem i Architektury. Ciągle 8 czy 9 etatów mamy poniżej założonego planu zatrudnienia. 

Radny Zbigniew Nowak stwierdził, że nie akceptuje nowego ładu, ktoś opracowuje dla Pana 

dokument, aby Pan prawidłowo pracował. Nie wierzę w moc dokumentu opracowanego przez firmę 

zewnętrzną, niech Pan uwierzy we własne kadry…, uważam, że to Pańscy urzędnicy powinni 

wypracować priorytety, śledzić ogłaszane konkursy na projekty i monitorować wszystkie możliwe 

obszary i kierunki w jakich należy rozwijać miasto…praktyka pokazała, że dokument tworzony przez 

pracowników jest bardziej wartościowy… budowa drogi przy ul. Mielczarskiego, czy to nie jest efekt 

nowego ładu w Radzie Miasta. Skąd ta inwestycja się wzięła. Dlaczego nie realizuje się inwestycji,  
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na które składa się wnioski od lat.  Pomijane są inwestycje t.j. Wileńska, Parkowa, o które mieszkańcy 

się ubiegają od lat.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka stwierdził, że potrzebuje takiego opracowania, ze względu  

na ogrom ogłaszanych programów, sytuacja zmienia się z dnia na dzień, opracowanie wytyczy 

kierunki działania, aby skorzystać z tego i uzyskać jak najwyższe środki dla Kętrzyna. Cały ten 

wachlarz różnego rodzaju projektów i programów chcemy jakoś zebrać i wyznaczyć sobie priorytety  

i tak też je przyjąć, żeby nam nie uciekły pieniądze, które w ramach tych programów będą oferowane, 

a jest ich naprawdę dużo. W przypadku ul. Mielczarskiego, 25 lipca kończy się pozwolenie  

na budowę. 

Radny Daniel Sapiński powiedział, że drogę na Mielczarskiego jest priorytetowa i będzie głosował za. 

Następnie Radny Zbigniew Nowak zgłosił wniosek o zmniejszenie wydatków o kwotę 30 tyś. w dziale 

900498 i zwiększyć w dziale 75818. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Wniosek Zbigniewa Nowaka w wyniku głosowania upadł: 9 głosów ”za”,11 głosów „przeciw”,  1 głos 

„wstrzymujący się”. 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie zmian  w budżecie miasta na 2021 rok  została podjęta: 11 głosów ”za”,9 głosów 

„przeciw”,  1 głos wstrzymujący się. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Przebieg dyskusji został zapisany  w formacie  wideo i znajduje się na stronie BIP Urzędu Miasta 

https://www.youtube.com/watch?v=5OhzUqlWAwM 

5.7.  

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie nadania  tytułu „Zasłużony dla  Miasta 

Kętrzyna” Pani Bronisławie Rutkowskiej. 

Przewodniczący odczytał pozytywną opinię Burmistrza Miasta  do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie nadania  tytułu „Zasłużony dla  Miasta Kętrzyna” Pani Bronisławie 

Rutkowskiej została podjęta: 17 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  3 głosy „wstrzymujące się”. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami – zał. nr 12 do protokołu. 
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Ad. pkt 7. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem - Na jakim etapie jest kwestia statutu spółki SIM? 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina poprosił o informacje w sprawie roszczeń przedszkoli. 

Ad. pkt 8. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka odpowiedział, że  12 maja było powołanie Rady Nadzorczej, 

statut już jest, trwają jeszcze sprawy formalne, chodzi o siedzibę i KRS spółki. Pan Sławomir 

Szubstarski jest członkiem i Przewodniczącym Rady Nadzorczej i jest to odpowiednia osobą, do której  

to pytanie można skierować. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel poinformował, że dzisiejsza rozprawa w sprawie przedszkoli  

to była pierwsza z tych trzech rozpraw, które zostały skierowane przez apelację białostocką  

do ponownego rozpoznania, dzisiaj nie zapadł wyrok, sąd postanowił dopuścić nowe dowody, także 

opinie biegłych, termin kolejnej rozprawy nie jest znany, sprawa się przedłuża. Na 15 czerwca 

zaprosiłem kilkudziesięciu samorządowców z naszego województwa i województwa pomorskiego  

w sprawie roszczeń przedszkoli, na tym spotkaniu będą nasi prawnicy, inspektorzy oświaty tych 

urzędów, zaprosiliśmy też wszystkich parlamentarzystów z województwa Warmińsko-Mazurskiego 

i chcemy ich uświadomić jaki jest problem i prosić o pomoc, jakąś legislacyjną i pomoc w kręgach 

rządowych…chcemy żeby się tym zajęły organa państwa. 

Ad. pkt 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Czesław Ćwik poprosił o informację w sprawie firmy „Pref Bud”, czy podwyższono znacznie 

opłatę za dzierżawę ? 

Radna Helena Szymkiewicz powiedziała… jak wygląda Kętrzyn w dni ciepłe, weekendowe, 

wietrznie, śmieci trafiły do koszy przy fontannie i w wietrzny wieczór to wszystko wywiewa, 

zaśmiecone…kosze niewielkie, czy nie można zrobić w Komunalniku dyżurów weekendowych aby 

opróżnić te kosze. Zwróciła się z zapytaniem – Kiedy będą malowane pasy, starte nie widać ich, jest 

niebezpiecznie. 

Radny Zbigniew Nowak …w związku z informacjami prasowymi, sprawa związana z zakończeniem 

produkcji  jednej z firm przy ul. Przemysłowej. Czy były jakieś negocjacje z firmą  i jak przebiegały? 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka odpowiedział… firma, która jest na ul. Przemysłowej główną 

siedzibę ma w Ełku. Jest to autonomiczna decyzja tej firmy, prace straci 9 osób, które otrzymały 

odprawę i możliwość pracy w Ełku. Teren należy do miasta, powołaliśmy komisję, która  

ma dopilnować przejecie terenu po tej firmie, są firmy zainteresowane tym terenem…Uważam,  

że radni powinni umieć oddzielić ziarno od plew, cały artykuł oparty jest na kłamstwach  

i pomówieniach. Pierwsze kłamstwo - nie 110 osób, a 9, podjęliśmy negocjacje, bo ten teren był 

wydzierżawiony za 5,5 tyś. brutto, zarówno maszyny jak i teren ulegały zniszczeniu i po negocjacjach 

podnieśliśmy na 11 tyś zł…negocjacje dotyczą sposobu wyjścia z Kętrzyna, powodem jest obniżka 

zamówień i produkcji, nie było mowy o czynszu, tylko o sposobie w jaki ten majątek zostanie 

przekazany miastu.  
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Radny Czesław Ćwik powiedział…mam wątpliwości, wielu firmom umarzamy podatek innym 

podnosimy, proszę o ustosunkowanie się do zapytania na piśmie. 

Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi, że ta firma nigdy nie występowała o obniżenie podatku, 

ustalenia były przed Covidem. 

Następnie zabrał głos w dyskusji w zakresie firmy „Pref Bud” mieszkaniec K.J. 

Ad. pkt 10 Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Rypina przeszedł do kolejnego punktu obrad – odczytał 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na XXXVII Sesji RM.  

Ad. pkt 11.Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Radna Zofia Waszkiewicz zgłosiła wniosek o udzielanie informacji o aktywności działalności 

stowarzyszeń i innych organizacji pozarządowych w szczególności Stowarzyszenia Arno Holza  

i Stowarzyszenia Mniejszości Niemieckiej w dziedzinie organizacji imprez o charakterze 

oświatowym, kulturalnym i społecznym, które będą miały miejsce w Budynku Loży Masońskiej  

w Kętrzynie. Prosi o taką informacje w cyklu miesięcznym począwszy od czerwca 2021 r.  

Radny Tomasz Komorowski zgłosił wniosek o przedstawienie preliminarzy kosztów do uchwalonych 

ostatnich dwóch dotacji w kwotach 90 000 i 50 000 zł dla Kętrzyńskiego Centrum Kultury na XXXVI 

sesji w dniu 29 kwietnia 2021r. 

Ad. pkt 12.Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina przeszedł do przyjęcia protokołu z XXXVI sesji Rady 

Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2021 r., poinformował, że do protokołu nie wniesiono poprawek  

i przystąpił do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Przewodnicząca Wioletta Czech wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej z dnia 26 marca  2021 r., został przyjęty: 20 głosami „za”, 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik 

nr  13 do protokołu.  

Ad. pkt 13.Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 10 maja 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina przeszedł do przyjęcia protokołu z XXXVII sesji Rady 

Miejskiej z dnia 10 maja 2021 r., poinformował, że do protokołu nie wniesiono poprawek i przystąpił 

do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Przewodnicząca Wioletta Czech wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XXXVII sesji Rady Miejskiej z dnia 10 maja  2021 r., został przyjęty: 20 głosami „za”,  

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr  14 

do protokołu. 

Ad. pkt 20. Zamknięcie XXXVI sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
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Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina zamknął XXXVIII 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Pełny przebieg obrad XXXV Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP 

Urzędu Miasta Kętrzyn. https://www.youtube.com/watch?v=5OhzUqlWAwM 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska 

 

 

 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
(-) Marian Toruński 


